
 
 

 
 

 

PROJEKT Místní akční plán vzdělávání pro SO ORP Hustopeče IV 

Registrační číslo projektu: CZ.02.02.XX/00/23_017/0008216 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

Pracovní schůzka Realizačního týmu MAP IV 

Místní akční plán vzdělávání pro SO ORP Hustopeče IV  

 

Termín konání: 8.10.2024, od 11:00 hod do 16:00 hod 

Místo konání: EKC Trkmanka, Velké Pavlovice      

 

Program a průběh setkání: 

 

1) Informace o čerpání rozpočtu projektu 

Bc. Holečková informovala členy RT o stále trvající problematické situaci s cash flow – bohužel ZoR 
ani ŽOP nebyla stále ze strany MŠMT vyhodnocena (déle než 3 měsíce) a tudíž nemůže projekt  
obdržet zálohu na realizaci dalších aktivit.  

Usnesení: Členové vzali informace na vědomí a rozhodli se vyčkat do konce měsíce než podniknou 
další kroky.  

 

2) Informace k realizovaným a plánovaným implementačním aktivitám 
 

Administrativní asistentka společně s projektovým manažerem a vedoucími PS předali tradičně 
členům RT informace o realizaci a organizaci plánovaných aktivit. Tým se především zabýval 
hodnocením již realizovaných akcí (velmi pozitivními ohlasy na aktivity s výtvarníkem Dudkem, Výuku 
AJ s rodilým mluvčím on-line a na aktivitu Podnikavý den realizovanou ve spolupráci s IPs Kurikulum a 
Lipkou p.o.) a dále diskutoval možnosti realizace těchto aktivit ještě v roce 2025 a také možnosti 
zařazení některých úspěšných aktivit do RAP 2025/2026, případně 2026/2027 – návrh do diskuze 
v rámci jednotlivých PS.   
M.Hradilová společně s asistentkou E.Bauerovou zajistily publicitu realizovaných Malých projektů a 
dalších IA a M.Hradilová dále zpracovala infočlánek o průběhu realizace MAP do tisku.  
 
 

3) Informace o aktivitách všech PS a informace ke společnému jednání, které navazuje na toto 
jednání RT 

Vedoucí všech PS podaly členům RT informace o aktivitách svých PS. Jednalo se především o již 
probíhající diskuze v rámci jednotlivých PS k aktivitám do budoucích RAP a v posledním měsíci pak 
také realizované tel. a e-mailové diskuze a konzultace k aktualizaci dokumentu Identifikace problémů 
ve vzdělávání na území ORP Hustopeče (Identifikace příčin stávajícího stavu a specifikace nápravných 



 
 

 
 

kroků). Vedoucí PS také předložily členům finální podobu programu a organizace setkání PS, které 
následovalo po tomto jednání RT.  
Členky PS F sledovaly vyhlašování nových projektových výzev. Školy byly informovány o výzvě JMK 
v rámci EVVO. Žádná další výzva pro školy vyhlášena nebyla. Na dotaz M.Hradilové, kdy bude 
schválena 1. ZoR odpověděla administrátorka zasláním 2. souboru připomínek s tím, že termín 
schválení jí není znám. Připomínky byly ve stanoveném termínu vypořádány.  
 
Usnesení: Členové RT vzali informace ohledně společného jednání na vědomí. Ke konzultacím k 

aktualizaci dokumentu Identifikace problémů ve vzdělávání na území ORP Hustopeče – viz bod níže. 

 

4) Informace o činnosti analytika a evaluátora 

Ing. Bohutínská, analytička projektu, předložila členům RT návrh aktualizace dokumentu Identifikace 
problémů ve vzdělávání na území ORP Hustopeče (Identifikace příčin stávajícího stavu a specifikace 
nápravných kroků). Tento dokument vzešel z předchozích diskuzí a konzultací v rámci jednotlivých PS 
a s analytičkou. Členové RT dokument prodiskutovali a shodli se na verzi pro předložení k finálnímu 
projednání členy pracovních skupin na navazujícím společném jednání PS.  
 
Bc. Fraňková Novotná, evaluátorka MAP, dále pracuje na činnostech evaluátora v souladu se 
Specifickými pravidly.  

Usnesení: Asistentka Eva Bauerová s manažerkou projektu zahájí po společném jednání PS 
(pravděpodobně 10.10.2024) konzultační proces se všemi dotčenými aktéry v území k finální verzi 
dokumentu Identifikace problémů ve vzdělávání na území ORP Hustopeče (Identifikace příčin 
stávajícího stavu a specifikace nápravných kroků), která vzejde ze společného jednání PS. Dokument 
bude také vystaven na webu a soc. sítích projektu k připomínkování. Konzultační proces bude 
ukončen 18.10.2024. Po vypořádání všech připomínek pak bude následně dokument předložen ŘV 
k projednání a schválení.  
Dále se členky RT usnesly, že analytička E.Bohutínská připomene aktualizaci SR – tabulkové části. Na 
přelomu října/ listopadu bude vedení všech škol e-mailem informovat, že mohou aktualizovat své 
investiční záměry v tabulkách SR. M.Hradilová připomene plánovanou aktualizaci na navazujícím 
jednání PS MAN. K projednání a schválení aktualizace SR-tabulkové části ze strany ŘV pak dojde 
v prosinci (po uplynutí lhůty 6 měsíců od poslední aktualizace) per rollam.   
 
 

5) Různé 
 

Manažerka V.Holečková a odborný konzultant projektu M.Hradilová informovaly ostatní členy RT o 
svých plánovaných účastech na Setkání zástupců MAP a IDZ JMK a IPs Kurikulum v rámci povinné 
spolupráce (24.10.2024 Křtiny) a na dvou tematických dnech (TD) Pracovní skupiny Vzdělávání NS 
MAS („Systémové projekty OP JAK – aktuální situace a možná synergie s MAP v území“ proběhne 10. 
října 2024 a „Jak zapojit MAP do týdne pro WELLBEING ve školách“ 24. října 2024.) 
Připomněly také realizaci plánovaného semináře pro pedagogy v území v rámci spolupráce MAP a  IPs 
Kurikulum -Tvořivě o vizi a silných stránkách (14.10.20204 EKC Velké Pavlovice).    
Manažerka projektu společně s analytičkou dále informovaly členy o ukončeném konzultačním 
procesu k dokumentu Analýza stavu a potřeb, SWOT-3 analýzy k 15.9.2024. Nikdo nevznesl žádné 
připomínky, dokument bude tedy ve finální verzi předložen k projednání a schválení na plánovaném 
setkání ŘV. 



 
 

 
 

Manažerka dále předložila ke kontrole a finalizaci aktualizace dokumentů aktualizovaná Organizační 
struktura, aktualizované Složení pracovních skupin, aktualizované Složení ŘV a Plán spolupráce s IPs, 
které budou také předloženy ŘV ke schválení na plánovaném setkání ŘV.  
Odborná konzultantka M.Hradilová dále řeší nastavení spolupráce s IPs Střední článek podpory. 
Informovala členy RT o realizovaných emailových konzultacích a nemožnosti účasti zástupce SČ na 
společném jednání PS. Plán spolupráce s tímto IPs je tedy stále v jednání. 
Členky dále potvrdily termín jednání ŘV na 23.10.2024 od 14:30 hod v Ekocentru Trkmanka Velké 

Pavlovice.  

Usnesení: Členové RT vzali informace na vědomí a usnesli se pozvat zástupce IPs SČ v rámci povinné 

spolupráce na jednání ŘV 23.10.2024. Dále se členové RT usnesli, že manažerka V.Holečková připraví 

na základě předchozích diskuzí a konzultací v rámci RT a podkladů z hodnotících zpráv od vedoucích 

PS návrh aktualizace a vyhodnocení RAP 2024 a 2025 (2024/2025 a 2025/2026).  

6) Společné jednání pracovních skupin  

Samostatné jednání RT bylo ukončeno ve 12:45 hod a od 13:00 hod pokračovalo účastí členek na 

společném jednání pracovních skupin rovněž v Ekocentru Trkmanka. Členky sledovaly vystoupení a 

diskuzi k jednotlivým bodům programu. Viz zápisy z jednání jednotlivých PS. 

V rámci spolupráce s IPs Kurikulum vystoupila na jednání PS J. Dvořáčková podala informace k těmto 

bodům: 

• adresná podpora škol ze strany IPs 

• činnost územních metodických kabinetů 

• akce přímé podpory škol v území 

• návštěvy škol - NPO Doučování 

 

Usnesení: Informace vzali členové RT na vědomí. 

 
Závěrem členové stanovili termín dalšího řádného jednání realizačního týmu na 11.11.2024 v 9:00 
hod. 
 
 
Zapsala:  

11.10.2024    Eva Bauerová, administrativní asistent 


